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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Protokół nr XIV/2025 
 

Posiedzenie w dniu 26 maja 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 26 maja 2025 r.  o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:51 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ireneusz Licznar 

3. Stanisław Mięczakowski 

4. Mieczysław Partyczny 

5. Aneta Samotus 

6. Zygmunt Trojniak 

7. Andrzej Włosek 

8. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/  

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 

Wiceburmistrz Prudnika Wiesław Kopterski 

Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator  

Sekretarz Gminy Marek Radom   

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

Radca Prawny Katarzyna Staniaszek  

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek  

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus. Przywitała radnych oraz zaproszonych gości.  

Stwierdziła, że Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

b) Przyjęcie protokołu nr XIII/2025 z posiedzenia Komisji w dniu 23 kwietnia 2025 r. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

w dniu 23.04.2025 r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr XIII/2025 z posiedzenia Komisji w dniu 23 kwietnia 2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 
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Trojniak, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Andrzej Włosek 

 

c) Przyjęcie protokołu z przeglądu stanu rowów komunalnych, melioracyjnych i 

odprowadzających wody opadowe z dróg gminnych, sporządzony w dniu 18.04.2025 r. w 

Prudniku 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś ma 

uwagi do przedłożonego protokołu z przeglądu stanu rowów komunalnych, melioracyjnych i 

odprowadzających wody opadowe z dróg gminnych? 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z przeglądu stanu rowów komunalnych, melioracyjnych i 

odprowadzających wody opadowe z dróg gminnych, sporządzony w dniu 18.04.2025 r. w 

Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Andrzej Włosek 

 

2. Zaopiniowanie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2024 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił Raport o stanie Gminy Prudnik za rok 2024.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Andrzej Włosek 

 

3. Zaopiniowanie sprawozdania: 

a) zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2024 rok oraz z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2024 rok (druk nr 256) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2024 rok oraz z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2024 rok (druk nr 256).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Andrzej Włosek 

 

b) zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 2024 rok (druk nr 258) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 2024 rok (druk nr 258).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Andrzej Włosek 

 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2024 (druk nr 263) 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała na czym polega procedura przyznawania 

środków poza ogłoszonymi konkursami?   

Inspektor Joanna Chilińska odpowiedziała, że procedura przyznawania środków poza 

ogłoszonymi konkursami, tzw. tryb pozakonkursowy, opiera się na art. 19a ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Polega ona na możliwości złożenia przez 

organizację pozarządową oferty realizacji zadania publicznego z własnej inicjatywy, bez 

konieczności udziału w otwartym konkursie ofert. 

Dotyczy to zadań o charakterze lokalnym lub regionalnym, których dofinansowanie nie 

przekracza 10 tys. zł, a czas realizacji nie jest dłuższy niż 90 dni. Po złożeniu oferty organ 

administracji publicznej dokonuje oceny jej celowości. Jeśli ocena jest pozytywna, oferta jest 

publikowana na okres 7 dni w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

urzędu oraz na tablicy ogłoszeń. W tym czasie istnieje możliwość zgłaszania uwag przez inne 

podmioty. Po upływie okresu publikacji i ewentualnym rozpatrzeniu uwag, organ może 

podjąć decyzję o zawarciu umowy dotacyjnej z organizacją. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2024 (druk nr 263).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Andrzej Włosek 

 

5. Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 264) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 264).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2025 

(druk nr 265) 

Skarbnik Wioleta Zator omówiła projekt uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

- Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus 

- Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek 

- Radny Wiesław Zawiślak  

Na wszelkie pytanie odpowiedzi udzielili Skarbnik Wioleta Zator, Burmistrz Grzegorz 

Zawiślak oraz Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2025 

(druk nr 265).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

6. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2025 - 2030 (druk nr 266) 
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Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Marek Radom. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o planowane wydatki związane z utrzymaniem gminnego 

zasobu mieszkaniowego - na podstawie czego zostały określone te właśnie wydatki? 

Sekretarz Marek Radom odpowiedział, że planowane wydatki związane z utrzymaniem 

gminnego zasobu mieszkaniowego zostały określone na podstawie corocznych informacji o 

koniecznych pracach do wykonania w substancji mieszkaniowej. Dane te, jak co roku, 

pochodzą z jednostki zajmującej się zasobem – obecnie Zakładu Usług Komunalnych, 

wcześniej funkcjonującego jako Zarząd Budynków Komunalnych. W przeszłości wydatki te 

były pokrywane m.in. z dotacji celowych z budżetu gminy – zarówno na bieżące utrzymanie, 

jak i inwestycje. Od dłuższego czasu dotacje inwestycyjne nie są już przyznawane, podobnie 

jak dopłaty bieżące do kosztów użytkowania lokali komunalnych. Wydatki muszą więc być 

planowane z uwzględnieniem obecnych ograniczeń finansowych i faktycznych potrzeb w 

zakresie konserwacji, napraw i niezbędnych usług. Dodatkowo, jak poinformował sekretarz, 

od 1 stycznia przyszłego roku planowane jest odejście od formy użytkowania w zakresie 

zarządzania tym zasobem. W związku z tym trwają prace nad aktualizacją dokumentacji oraz 

przygotowaniem propozycji restrukturyzacji Zakładu Usług Komunalnych, która ma 

obejmować również wyłączenie gospodarki mieszkaniowej z jego zakresu działalności. 

Szczegóły tej propozycji zostaną przedstawione radnym w najbliższym czasie. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2025 - 2030 (druk nr 266).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 267) 

Projekt uchwał omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 267).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 268)  

d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 269) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał zmieniających uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości blokiem (druk nr 268-269) blokiem.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 270) 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Szymon Kroczak.   

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus stwierdziła, ze każda taka uchwała jest uchwałą 

kosztotwórczą. Zapytała czy uwzględniono w budżecie fakt, że drzewo ma zostać pomnikiem 

przyrody? Czy może drzewo jest w tak dobrym stanie zdrowotnym, że nie będzie wymagać 

nakładów finansowych jego zabezpieczenie? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że ma świadomość kosztów związanych z 

utrzymaniem drzewostanu. W tym przypadku niezbędne prace pielęgnacyjne już zostały 

przeprowadzone, założone zostały niezbędne wiązania w latach wcześniejszych. Na dzień 

dzisiejszy stan drzewa nie sugeruje nakładów finansowych.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 270).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Opolu w sprawie ustanowienia planu 

ochrony dla rezerwatu przyrody "Dębniak" (druk nr 271) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Opolu w sprawie ustanowienia planu 

ochrony dla rezerwatu przyrody "Dębniak" (druk nr 271).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego w Gminie Prudnik 

(druk nr 272) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy dana inwestycja ma się znajdować na terenie 

gminnym, czy może znaleźć się na terenie prywatnym?  

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że przyjęte zostało, że inwestycje mają znajdować się na 

trenie gminnym.  

Radny Andrzej Włosek oznajmił, że nie do końca zrozumiał zapis odnośnie wieku 

głosowania.  

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że  rozstrzygnięcie nadzorcze mówią, że nie można 

ustalać wieku wyborcy. Tłumaczenie jest takie, że jeśli rodzina jest wielodzietna to ma 

możliwość oddania zwiększonej ilości głosów.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego w Gminie Prudnik (druk 

nr 272).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

8. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia.  

Radny Rafał Bolibrzuch zapytał o zawody pożarnicze, które odbędą się w Łące Prudnickiej, 

Czy przewidziane są jakieś atrakcje dla dzieci, lub poczęstunek dla strażaków ochotników?  

Burmistrz odpowiedział, że generalnie zawsze organizatorem zawodów jest dana jednostka. I 

to dana jednostka jest kreatorem tego, co się ma wydarzyć, jeżeli chodzi o poczęstunek to 

zawsze jest przewidziana grochówka dla strażaków ochotników.    

Radny Andrzej Włosek poruszył temat dyżurów sprawowanych przez apteki. Zapytał czy 

rada ma jakieś umocowanie, aby wpłynąć na zwiększenie liczby dyżurów? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że gmina nie ma wpływu na funkcjonowanie aptek. 

Tak naprawdę tylko dobra wola aptekarzy pozwala na utrzymywanie aptek. Można podjąć 

uchwałę-apel z prośbą o zwiększenie ilości dyżurów.  

Sołtys Grażyna Dancewicz zapytała o terminy remontów kładek zniszczonych podczas 

powodzi 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że wszystkie terminy będą na bieżąco podawane 

jeśli tylko taka informacja zostanie przekazana do gminy. Na dzień dzisiejszy trudno mówić o 

terminach.  
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Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Aneta Samotus 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


